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Olés Hivatala

tekezett- 2005 JAN 2 ,

kérdés

„Számíthat-e címzett támogatásra Mohács városa a kórház-beruházás befejező
ütemének megvalósításához?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

A mohácsi kórházban 2000-ben került átadásra az a címzett támogatásból megvalósuló
beruházás, mely által megújult a műtőblokk, a diagnosztikai egységek, valamint a sürgősségi
osztály. Mohács Város Önkormányzata a rekonstrukció befejezése céljából 2001-ben újabb
pályázatot nyújtott be . Ezt a koncepciót az egészségügyi minisztérium már akkor is támogatta,
azonban forrást mind a mai napig a kormány nem biztosított rá . Kökény Mihály miniszter úr
2004. januárjában azzal biztatott, hogy 2005-ben lehetőséget lát a program befejező ütemének
támogatására.

Kérdezem ezért miniszter úrtól :
•

	

Milyen esélyt lát a mohácsi kórház rekonstrukciós pályázatának kormányzati
támogatására?

•

	

Mit kell tennie a kórház és az önkormányzat vezetésének a pályázat sikeres
elbírálásának érdekében?
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